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PRECS I PREGUNTES GM CUP-AMUNT 
Ple març 2024

Precs: 

1- Demanem que s’il·luminin i se senyalitzin els passos de vianants de la carretera B-511 
situats entre el carrer Sant Roc i el carrer Pineda

2- Demanem a la regidoria d’educació que faci totes les gestions que siguin necessàries amb 
el consell comarcal del Maresme i el Departament d’Educació  per garantir un servei de 
menjador per als alumnes de l’institut ubicat al mateix ’institut.

3- Demanem més freqüència de neteja al carrer Arquitecte Gaudí i plana del Paradís.

4- Pacificació baixada de la Plana del Paradís (barana, esquerdes mur, fanal tort..)

5- Demanem que s’engeguin espais de coordinació entre turisme i educació per recuperar 
les visites guiades  al professorat nou i també poder oferir visites guiades teatralitzades 
a les escoles.

6- Demanem que es netegi la desembocadura del Carrer Joan Draper i Fossas a tocar de la 
via del tren, plena de bosses d’escombraries

7- Demanem que es repinti el pas de zebra del c/ d’en Riera amb la N-II

8- Demanem que es busqui una solució definitiva a la problemàtica de les rajoles aixecades 
i en mal estat de la placeta de l’església al davant a Can Majó?
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Preguntes: 

1- Quines actuacions té programades el govern per donar  a conèixer la nova ordenança 
de mobilitat?

2- Hem sabut per xxss que el passat dia x es va convocar junta de seguretat. Ens pot 
compartir l’alcalde els principals temes tractat i quines dades va poder obtenir sobre 
els índexs i percentatge de criminalitat a Arenys de Mar el darrer any?

3- Quan podrem disposar de la taxació del casal Sant Vicenç?

4- Ens poden explicar en quin punt es troben les negociacions entre el govern i l’AFA de 
l’Escola Joan Maragall en relació amb la proposta de pressupostos participatius de 
naturalització dels patis?

5- En quin punt es troba la cessió del Cassà i els projectes que s’hi volen desenvolupar?

6- Què ens poden explicar de la primera edició de la vila del llibre?

7- Ens consta que el passat 7 de març l’alcalde es va reunir amb representants del 
sindicat Unió de pagesos. Ens podrien explicar quin va ser el motiu de la trobada i a 
quins acords varen arribar?

8- Quines mesures de conscienciació pensa prendre el govern de cara a la campanya 
d’estiu a les platges?

9- En quin punt es troba la provisió de la plaça de director de Ràdio Arenys?


